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Do Portálu ZČU byl zadaný tento výsledek kontroly plagiátorství
1
: 

Posouzeno             

Posouzeno - podezřelá shoda          

 

 

Navrhuji klasifikovat bakalářskou práci klasifikačním stupněm:
2
     dobře  

 

 

Stručné zdůvodnění navrhovaného klasifikačního stupně:
3
 

 

Předkládaná bakalářská práce je věnována marketingové komunikaci Českého ekologického 

manažerského centra, z.s. Teoretická část je vystavěna zodpovědně a kvalitně. Při zpracování praktické 

části dokumentu bylo nutné rozetnout pomyslný "gordický uzel", protože předmětná organizace vyvíjí 

řadu aktivit a je poměrně obtížné je uchopit - zvlášť v případě, kdy nebylo ani skrze interní kontakt 

možné zjisit konkrétnější údaje o jejich ekonomickém významu. Je škoda, že autorka nešla při formulaci 

navrhovaných opatření více do hloubky. Bohužel je vidět, že s řadou témat se seznamovala až při 

zpracování textu a v tomto směru chybí nejen hlubší provázanost, ale i potřebný nadhled. Jako vedoucí 

mám jiný pohled na marketingovou klasifikaci konferencí a vydávaných periodik než autorka. Celkově 

práci hodnotím jako dobrou. 
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Otázky a připomínky k bližšímu vysvětlení při obhajobě:
4
 

 

1. Jaká vidíte hlavní rizika pro realizaci Vámi navržených opatření? 

 

2. Prosím, ilustrujte na příkladu jednoho z daných webů rozdíl mezi metrikami počet návštěv a provedené 

konverze. Je-li jedním z cílů webu určitá úroveň návštěvnosti, jaké doplňkov parametry navrhujete 

sledovat, aby měl tento ukazatel správnou vypovídací hodnotu?  

 

 

 

 

V Plzni, dne 7. června 2020        Podpis hodnotitele  


